
Bestyrelsesmøde i Tunø Festival  
Tid: tirsdag d. 7. juni kl. 17.00 

Sted: Folkestedet, Lokale 0.3 

 

Til stede: Lars, Peter, Jacob, Helle, Rikke, Anita, Hans, Kamilla 

Fraværende: Jannie 

 

Åbning af formand v/Lars 

Formanden informerer om diverse henvendelser der kommer for tiden. En del henvendelser 

handler om fribilletter. Det er bestyrelsens opfattelse at fribilletter skal bruges til kundepleje og 

som betaling for ydelser og varer hos leverandører. Fribilletterne er nummererede og det er 

tidligere besluttet at bestyrelsen vil følge op på hvem der har fået og hvilke der er brugt, for at 

klargøre om der er behov for at justere på reglerne. 

 

Der er tilfredshed med det PR vi får på Facebook, men der mangler fortsat lidt flere historier i 

pressen. Alle bedes fortsat tænke på historier som kunne have pressens interesse, der kan få Tunø 

Festivalen i medierne. 

 

Valg af mødeleder og referent 

Mødeleder: Helle 

Referent: Anita 

 

Økonomi ved kassere v/Helle 

PR udvalget har bedt os tage stilling til forskellige muligheder for at sælge billetter med rabat. Fx 

på downtown.dk, et køb 4 og betal for 3 tilbud og lignende. Der er i bestyrelsen ikke opbakning til 

de konkrete forslag der er modtaget. Begrundelserne er forskellige men nogen løsninger kræver at 

der gives en for stor rabat og andre er for komplicerede at håndtere administrativt.  

Rikke bragte et andet forslag frem om at invitere en afgrænset gruppe mennesker til festivalen på 

en endagstur. Nogen vi gerne vil give en god oplevelse og som ikke nødvendigvis selv har 

muligheden for at komme ud og deltage i en hel festival. Der blev talt om forskellige muligheder 

for grupper af pensionister og handicappede, der bor omkring Hou og Odder. Helle tager kontakt 

til Ældresagen i Odder og Lars kontakter ligeledes nogen grupper og vender tilbage. Der skal være 

tale om et afgrænset antal pladser, ca 50 stk., og helst foregå om fredagen. 

Årets bestyrelsesvagtplan blev fremlagt og godkendt. 

Frokost med kommunen er planlagt til kl. 14.00 på kroen om torsdagen. 



Mail med færgebilletter kommer snart ud. Helle færdiggør medarbejderlisterne til Anita, der 

herefter sender mail ud til alle medarbejdere med færgebillet. 

StackCups v/Rikke 

Det er på et ekstraordinært bestyrelsesmøde besluttet at vi alligevel benytter os af Stack Cups i år. 

Det blev ved den lejlighed besluttet ikke at indføre pantboder og donation da det blev vurderet at 

være for administrativt tungt. Rikke har ønsket at der alligevel indføres pantsystem på Stack Cups i 

år. Det er besluttet at Stack Cup hører til under barudvalget, og at det derfor er op til barudvalget 

at stå for administrationen, samt at fastlægge detaljerne i hvordan systemet skal benyttes. 

Forslag: titlen ”formand for vind og vejr” nedlægges. V/Lars  

Det er vedtaget at titlen nedlægges fra næste formandsskifte. 

 

Skal vi lave en forretningsorden? V/Lars 

Forslag: Der nedsætter en arbejdsgruppe, der forfatter en forretningsorden og stiller den til forslag 

for BS inde GF 2016. 

Det er besluttet at suspendere punktet på nuværende tidspunkt, da bestyrelsen ikke er klar til at 

arbejde med det. Der er delte meninger om hvor vidt det er nødvendigt med en forretningsorden. 

Punktet kan tages op igen efter årets festival, hvis nogen bestyrelsesmedlemmer ønsker det og 

melder det ind som nyt punkt igen. 

Nyt fra udvalgene 

Støtteforening: Årets personalefest holdes 28. januar 2017. 

Læge: Christine hjælper Aase i år og der er styr på det hele. 

Camping: Der har været afholdt medarbejdermøde og alle er klar til at arbejde på endnu en 

festival. 

Bar: Der var møde i sidste uge med Kathrine og leverandøren af de nye tablets. Der mangler dog 

stadig at blive lavet rigtig meget arbejde før alt er på plads. 

Merchandise: Medarbejder t‐shirts er bestilt og det samme er de øvrige varer til butikken. 

Sikkerhed: Et møde omkring beredskabet blev aflyst, men der er kommet en beredskabsplan og et 

kompendie om arbejdsmiljø og sikkerhed der præsenteres på formandsmødet. 



Vagter: Det diskuteres om vagterne skal stille med folk allerede fra mandag, når festivalpladsen 

erklæres for en byggeplads. Det aftales at der skal stå nogen ved indgangene, men det behøver 

ikke nødvendigvis være fra vagtholdet. 

Nyt fra Tunø v/Hans og Kamilla 

Øen glæder sig meget til festival. Der har været et motionsløb på øen, hvor festivalen var til stede med 

bannere og opmuntrende ord til deltagerne. Røgeriet er kommet godt i gang efter at være blevet udlejet til 

den Japanske Have. 


